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Geachte college,

Op 7 maart 2017 heeft u ons een brief gestuurd over de huisvesting van vergunninghouders en uw 
voornemen tot indeplaatsstelling (briefnummer: 2017-12.018/10/A.11). Aanleiding voor de brief is de 
constatering dat de gemeente Oldambt niet heeft voldaan aan zijn wettelijke taak voor wat betreft de 
taakstellingsrealisatiecijfers. Wij zijn teleurgesteld in de toon van de brief en willen u hiervan op de hoogte 
brengen.

Achterstand is mede ontstaan door grote toeloop
Uit de voortgangscijfers van het COA betreffende de huisvesting van vergunninghouders van 1 maart 2017 
blijkt, dat onze gemeente voor het jaar 2016 in totaal 98 vergunninghouders diende te huisvesten. Hiervan 
zijn 87 personen daadwerkelijk gehuisvest. De gemeente had echter op 1 januari 2016 nog een achterstand 
van 22 vergunninghouders. Deze achterstand is ontstaan vóór 1 januari 2016 toen op dat moment Nederland 
werd geconfronteerd met een grote groep vluchtelingen.

Realisatie in 2017 verloopt boven verwachting
Op 1 januari 2017 bedroeg de cumulatieve achterstand 33 (22 + 11 uit het jaar 2016) te huisvesten 
personen. De taakstelling voor de 1ste helft van 2017 bedraagt 29. Per saldo betekent dit dat onze gemeente 
in het eerste halfjaar van dit jaar 62 vergunninghouders moet huisvesten. Uit cijfers van Bureau Vluchtelingen 
en Nieuwkomers Oldambt (BVNO), het bureau dat de feítelijke huisvesting voor onze gemeente uitvoert, blijkt 
dat in de maanden januari en februari BVNO al 26 vergunninghouders in de gemeente Oldambt heeft 
gehuisvest. Op het moment van schrijven ‘beschikt’ BVNO verder over een drietal woningen voor 
gezinshereniging. Hier gaan in totaal 12 personen meetellen voor de taakstelling. Daarnaast 'beschikt' BVNO 
over een viertal woningen voor alleenstaanden vergunninghouders.

Het college houdt de vinger aan de pols
In december 2015 heeft verantwoordelijk wethouder de heer Bard Boon op bestuurlijk niveau overleg 
gevoerd met de in onze gemeente actief zijnde woningcorporaties. Hen is gevraagd nog intensiever mee te 
werken aan het tot stand brengen van de gemeentelijke taakstelling. De woningcorporaties hebben hier toen 
positief op gereageerd. Naast periodiek ambtelijk overleg over de huisvesting heeft de heer Boon tevens met 
regelmaat overleg met BVNO over de stand en gang van zaken.

Daarenboven heeft de gemeente begin 2016 een bedrag van E 50.000,- beschikbaar gesteld voor het extra 
aanstellen van een beroepskracht bij BVNO waarmee het aantal beroepskrachten uitkomt op drie. Ook hieruit 
mag blijken dat onze gemeente de huisvesting van statushouders zeer serieus neemt.

Voor de uitvoering van de taken wordt aldus nauw samengewerkt tussen de gemeente, BVNO en de



woningbouwcoöperaties die actief zijn in het gebied. Gesteld kan worden dat de samenwerking op elkaar is 
afgestemd en goed verloopt. Er is ruimte voor aanpassing van procedures indien dat nodig en wenselijk 
wordt geacht. Door deze manier van werken is het maximaal haalbare resultaat bereikt voor wat betreft de 
huisvesting van vergunninghouders.

Niet onvermeld mag blijven een aantal particuliere initiatieven van inwoners van onze gemeente voor het 
beschikbaar stellen van geschikte woonruimte.

Een plan van aanpak lijkt overbodig
U schrijft dat wij een plan van aanpak dienen op te stellen om de opgelopen achterstand binnen een redelijke 
termijn weg te werken. Bovenstaande zal duidelijk maken, dat wij al sinds geruime tijd intensief bezig zijn om 
aan onze wettelijke taak te voldoen voor wat betreft de taakstelling. Dit wordt bevestigd in het grote aantal 
vergunninghouders die zijn gehuisvest. In de eerste twee maanden van dit jaar voldoet de gemeente 
nagenoeg aan de taakstelling 1ste helft 2017.

Verkeerd beeld
Met deze brief willen wij tot uitdrukking brengen, dat wij uw schrijven aan de gemeenteraad en de regionale 
pers betreuren, omdat het ons inziens een ander beeld oproept dan hetgeen de afgelopen járen door alle 
betrokken partijen tot stand is gebracht. Verder weerspiegelt hierin geen weergave van de goede bestuurlijke 
verstandhouding tussen de provincie Groningen en onze Oldambt. Gezien het tempo van huisvesten in 2016 
en het vervolg hierop in 2017, is het zeer aannemelijk dat Oldambt op 1 juli van dit jaar aan de realisatie van 
de taakstelling huisvesting vergunninghouders heeft voldaan.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd en zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 
Uiteraard zijn wij te allen tijde bereid om met u hierover in gesprek te gaan.
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